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aan SVEN GATZ
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

Uitleendienst voor Kampeermateriaal (ULDK)  -  Samenwerking met Defensie

De Uitleendienst voor Kampeermateriaal (ULDK) merkt reeds enkele jaren dat het 
aanbod aan beschikbare tenten de vraag niet kan bijhouden. Net omdat de problematiek 
bekend is, stelt het Vlaams regeerakkoord 2014-2019 ook uitdrukkelijk dat de Vlaamse 
Regering de ULDK zal waarderen en ondersteunen. Mede door deze inspanningen lijkt er 
stilaan ook beterschap in zicht.

Om de druk op het aanbod verder te verlichten, heeft de ULDK ook al enkele jaren 
overeenkomsten met Defensie. Wegens besparingen bij Defensie staat het beschikbare 
contingent aan kampeermateriaal vanuit Defensie de laatste jaren wel onder druk. 

Uit een recente schriftelijke vraag (nr. 1200 van 13 juni 2017) van collega Karolien 
Grosemans in de Kamer van Volksvertegenwoordigers blijkt dat het aantal uitgeleende 
tenten door Defensie in het Vlaamse Gewest jaar na jaar daalt. In 2011 werden er nog 
297 tenten uitgeleend, in 2017 waren dat er nog 154. Ook het Waalse Gewest kent een 
daling van het aantal tenten, zij het niet zo sterk als het Vlaamse Gewest. Daar daalde 
het aantal van 269 tenten in 2011 naar 242 in 2017.

De minister van Defensie, Steven Vandeput, gaf in zijn antwoord ook mee dat “de 
uitleendiensten naar de toekomst toe, rekening dienen te houden met een vermindering 
van het aantal ter beschikking gestelde tenten door Defensie, enerzijds te wijten aan de 
aanpassing van het bestaande patrimonium naar modern en operationeel materieel dat 
vooralsnog niet wordt uitgeleend en anderzijds door het afdanken van onherstelbare 
tenten.”

1. Kan de minister de daling inzake het aantal uitgeleende tenten door Defensie in het 
Vlaamse Gewest verklaren? Wat zijn de redenen dat de daling van het aantal 
uitgeleende tenten minder sterk is in het Waalse Gewest dan in het Vlaamse Gewest?

2. Zijn de tenten die bestemd zijn voor het Vlaamse Gewest enkel beschikbaar voor 
Vlaamse jeugdbewegingen of kunnen ook Waalse jeugdbewegingen een beroep doen 
op de tenten die bestemd zijn voor het Vlaamse Gewest? Zo ja, hoeveel Waalse 
jeugdbewegingen deden de laatste jaren een beroep op de tenten die bestemd waren 
voor het Waalse Gewest en hoeveel Vlaamse jeugdbewegingen deden de laatste 
jaren een beroep op de tenten die bestemd waren voor het Waalse Gewest (graag 
met inbegrip van het aantal tenten dat ter beschikking gesteld werd)?

3. Defensie speelt eigenlijk geen rol bij de verdeling van de tenten tussen de gewesten. 



Hoe gebeurt de verdeling van de tenten van Defensie tussen de gewesten? Welke rol 
hebben de regio’s hierin te spelen? Hoe wordt beslist hoeveel tenten voor elke regio 
bestemd zijn? Kan de minister een overzicht geven van de procedure die wordt 
doorlopen alvorens de tenten worden toegewezen aan de regio’s?

4. Het aantal ter beschikking gestelde tenten door Defensie zal nog verder afnemen. 

Op welke manier houdt de minister hier rekening bij in zijn investeringsritme in 
tentenmateriaal?



SVEN GATZ 
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 367 van 6 september 2017
van MIRANDA VAN EETVELDE

1. De daling inzake het aantal ter beschikking gestelde tenten is te wijten aan de 
aanpassing van het bestaande patrimonium naar modern en operationeel materieel 
dat vooralsnog niet wordt uitgeleend en anderzijds door het afdanken van 
onherstelbare tenten. De afdeling Jeugd deed navraag bij de dienst Prestaties voor 
derden van de FOD Defensie over de verschillen in aantal beschikbare tenten tussen 
de Vlaamse en Franstalige Gemeenschap. Bij monde van Majoor Steven Vercouter, 
Chef Defensie, liet het Kabinet van Minister van Defensie Steven Vandeput weten dat 
de procedure voorschrijft dat ook Vlaamse parlementsleden hun vragen om uitleg 
rechtstreeks aan de Minister van Defensie dienen over te maken.

2. Ook deze vraag om uitleg dient bezorgd te worden aan de Minister van Defensie.

3. Het ‘protocol houdende de verdeling van tentenmateriaal van het Ministerie van 
Defensie ten voordele van Vlaamse jeugdverenigingen door de Uitleendienst 
Kampeermateriaal voor de jeugd’ behandelt niet de totstandkoming van het aantal 
ter beschikking gestelde tenten aan de Vlaamse Gemeenschap. De procedure die 
Defensie hiertoe hanteert is ons niet bekend.

4. De afgelopen jaren heb ik wel degelijk rekening gehouden met het dalende aantal ter 
beschikking gestelde tenten door Defensie. Reeds ieder jaar van deze legislatuur 
werd de tentenstock aangevuld:

Jaar Bestelling Bedrag
2014 170 dubbeldakzeilen patrouilletenten 74.154,86 euro
2015 100 seniortenten 314.479,00 euro
2016 149 seniortenten 447.479,78 euro
2017 Min. 190 seniortenten (lopende)  617.000,00 euro

Daarnaast werd het kampeermateriaal van de Provinciale Uitleendienst Vlaams-
Brabant in 2017 toegevoegd aan de ULDK-catalogus. Het betreft 10 seniortenten en 
69 patrouilletenten.

Het resultaat is dat ondanks de jaarlijkse hoge cijfers van buiten dienststellingen 
door slijtage het aantal seniortenten stabiel bleef (2.002 in 2017 t.o.v. 2007 in 2014) 
en dus een einde werd gemaakt aan de dalende trend. Het aantal patrouilletenten 
staat op het hoogste peil ooit (3.252 in 2017 t.o.v. 3.140 in 2014). 

Jaar Beschikbare 
patrouilletenten

Beschikbare 
seniortenten

Totaal

Zomer 2014 3140 2007 5147
Zomer 2015 3252 1912 5164
Zomer 2016 3204 1913 5117
Zomer 2017 3252 2000 5252

Ook in 2018 plan ik opnieuw aanzienlijke investeringen in tenten.


